
Z Á P I S č. 5 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 2. 12. 2024 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 531A) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise   

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Emil Vodák, Jan Malysa, Dominik Liberda 
           
Omluvení členové Jan Vrba, Romana Grosičová, Gabriela Paděrová, 

Tibor Macík 
Hosté Iva Peitlová 

 
Program: 
 

1. Úvod  
Předsedkyně komise p. Sekotová přivítala přítomné. S tajemníkem komise konzultovali 
aktuální situaci Jana Vrby ohledně jeho další účasti na komisi. Telefonicky se s členem 
spojí David Koukal a zjistí podrobnosti k jeho účasti.   

 

2. Plán činnosti komise pro následující kalendářní rok 2025 
Komise se shodla na Plánu činnosti na následující kalendářní rok. Byly určeny 
pokračující témata ve všech bodech. V bodě vzdělávání přibyl bod prohloubení 
spolupráce škol a zřizovatelů v regionu. Nadále byl zachován bod Bazén a přesunut do 
školských záležitostí. Kvůli jeho rekonstrukci plánované až do roku 2027, budou školy 
muset situaci provizorně řešit.  
 

3. Tvorba akčního plánu k Plánu rozvoje sportu ve městě Jeseník 
Tajemník představil komisi vyhotovený návrh formátu akčního plánu k doplnění a 
připomínkám. Formulář je uložen na sdíleném uložišti.  
Komise během tvorby akčního plánu počítá se začleněním do strategického plánu 
rozvoje města a regionu. 

 

4. Vyhodnocení stavu sportovišť 
4.1 Popovodňovou situaci na Gymnáziu přiblížil pan Vodák. Aktuálně čekají na 

rekonstrukci obě tělocvičny. Venkovní hřiště utrpělo jen drobná poškození na 
povrchu a nutná bude taky oprava oplocení.  

4.2 Ředitel Zš Jeseník, pan Liberda, přiblížil situaci ke sportovištím při základních 
školách města Jeseník.  Povrch venkovního hřiště na Zš Průchodní je již častým 
používáním opotřebený a je jej nutno zrekonstruovat.   

4.3 Pan Liberda přiblížil situaci na Zš Boženy Němcové. Aktuálně se již také 
projevuje opotřebení, kdy zůstává dešťová voda na povrchu a ten se stává 
kluzkým a nebezpečným.  Nutná je také oprava podloží.  

4.4 Na Zš Nábřežní je hřiště provizorně využito k modulárním učebnám. Po 
rekonstrukci školy bude nutná celková rekonstrukce hřiště.   

4.5 P. Peitlová informovala o výzvě MAS Vincenze Priessnitze pro Jesenicko,  Fiche 5, 
kde je možnost podat žádost o dotaci. Dále je očekáváno vyhlášení výzvy na 



odstranění škod a obnovy obcí z MMR, ze které se plánuje financování opravy Zš 
Nábřežní.  

 
5. Různé 

 
A. Corrency – Situaci přiblížil tajemník komise. Aktuálně je vyčerpáno 431.000,- Kč. Ve 

srovnání s loňským rokem je vyčerpáno ve shodném období o 100.000,- více. Čerpání 
ovlivnila i povodňová situace v regionu a další vlna čerpání se očekává ještě během 
následujících měsíců, kdy budou hrazeny další pololetní aktivity dětí.  
Připomenutí programu formou letáků a na dostupných komunikačních kanálech města 
zajistí David Koukal.  
Předsedkyně komise navrhla zjednodušení návodu pro registraci rodičů, kdy současná 
forma je obsáhlá. Tuto možnost zkonzultuje David Koukal s vedoucí realizace projektu p. 
Skokanovou.   
  
 

6. Stanovení termínu dalšího jednání 
Termín pro 1. jednání komise v roce 2025 je stanoven na 27. 1. 2025  

 
 
 
Usnesení: 

 

 
 
V Jeseníku dne 3. 12. 2024 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


